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Svendborg 10. juni 2020 

              Godkendt 11. august 2020 
 

	
	
	
Referat	–	Bestyrelsesmøde		
	
Tirsdag	9.	juni	2020	kl.	16.00	i	Spejlsalen		
	
Inviteret:	Johan	Groth,	Christian	Ulrich,	Thomas	Cleveland,	Kim	Nielsen,	Majbritt	Kjærulff,	
Ulrik	Feveile,	Rikke	Starbæk		
	
Afbud:	-		
	
	
1)	16.00:	Velkommen	v/	formanden		
	
Christian	byder	velkommen	og	orienterer	om	med	møde	med	Teaterforeningen.	
	
2)	Godkendelse	af	dagsorden	samt	referat		
Dagsorden	og	referat	godkendes.	Sidstnævnte	med	enkelte	præciseringer.	
	
3)	Regnskab	2020	samt	bilag	underskrives		
Regnskab	blev	gennemgået	på	sidste	møde	og	underskrives	d.d.	
	
4)	Status	ifm.	Corona	og	genoplukning		
	
Ulrik	gennemgår	regnskab.	Mht.	vedligeholdelse,	så	er	vi	nødsaget	til	at	prioritere	
udskiftning	af	bl.a.	motor	til	ventilationsanlæg	og	lignende	installationer,	der	er	slidt.	
Billetsalget	til	arrangementer	i	efteråret	er	kommet	i	gang.	Det	drejer	sig	pt.	om	siddende	
arrangementer.	Branchen	sælger	nu	generelt	billetter,	som	før	Corona,	idet	det	forventes	at	
afstandskravene	justeres,	så	de	i	efteråret	er	som	før	Corona.	Det	sker	for	at	økonomien	
kan	hænge	sammen	for	både	kunstnere	og	arrangører.		
Alle	afventer	situationen	og	de	politiske	udmeldinger.	
	
Cafeen	har	åbent	og	der	er	aktivitet.	De	holder	ikke	ferielukket	i	år	og	der	er	i	uge	32	flere	
arrangementer	i	støbeskeen.	Vi	venter	spændt	og	hører	nærmere.		
	
Der	har	været	møde	med	Kultur	og	Fritid	v/	Søren	Thorsager.	
	
Der	er	udarbejdet	en	plan	for	ekstra	rengøring.	
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5)	Status	på	vision	&	branding		
	
Claus,	Nanna	og	Bo	Bomuld	har	møde	i	næste	uge.		
	
Der	har	foreløbigt	været	møde	med	en	grafiker	mhp.	design	af	ny	hjemmeside,	logo	m.v.		
Det	er	Mette	Østberg	/	www.designbymo.dk.	
Der	planlægges	en	samlet	lancering	af	nyt	navn	m.v.	ved	årsskiftet	2020/21.	Vi	drøfter	om	
lancering	kunne	ske	før,	nu	der	ikke	er	så	mange	arrangementer.		
	
Helt	sikkert	så	er	ny	website	klar	1.	januar	2021.	Det	fungerer	bedst,	hvis	det	hele	lanceres	
samtidigt,	men	vi	kan	godt	begynde	at	bruge	nyt	navn,	logo	m.v.		
Forslag	/	layout	forventes	inden	sommerferien.			
	
6)	Baggårdsfestival	–	5700	Summer	
	
Nyt	lokalt	initiativ	i	uge	32	i	forbindelse	med	det	kommunale	projekt	”Genstart	Svendborg”.	
Initiativtagere	er	Anja	fra	Svendborg	Event,	Lars	fra	Hansted	Live	samt	Claus.	Der	er	dannet	
en	privat	forening,	der	står	bag	og	Svendborg	Kommune	støtter	projektet.	Alt	er	forankret	
lokalt	og	eventuelt	overskud	bliver	i	den	almennyttige	forening.	Der	er	udarbejdet	plakat	
og	markedsføring	starter	i	næste	uge.	Se	også	www.baggaardsfestival.dk.		
	
Vi	synes	det	er	alletiders	initiativ.	En	anden	gang	ønsker	vi	dog,	at	Claus	-	i	god	tid	-	drøfter	
sådanne	engagementer	med	bestyrelsen.	
	
7)	GF/Årsmøde	EK	2020		
	
Der	indkaldes	til	årsmøde	18.	juni,	før	generalforsamlingen.	Der	serveres	en	sandwich,	
øl/vand	og	kaffe.	
	
8)	Evt.	
	
Bestyrelsens	halve	time	dagsordenssættes	igen	fra	næste	møde.	Claus	bedes	sikre	dette	jf.	
indkaldelse	til	bestyrelsesmøde.	
	
Fra	næste	bestyrelsesmøde	er	status	og	opfølgning	på	igangværende	opgaver	/	indsatser	et	
fast	punkt	på	dagsordenen.	Der	orienteres	hver	gang	fra	arbejdsgrupper	m.v.	
	
Der	er	indgået	en	ny	kontrakt	med	Buch	Consult.	Den	omhandler	forretningsudviklingsplan	
2	x	2	timer	om	måneden	og	er	inkl.	en	årlig	workshop	for	bestyrelsen.	Der	er	3	måneders	
opsigelse.	Thomas,	Christian	og	Ulrik	har	set	kontrakten	/	haft	den	til	gennemsyn.	
Generelt	er	det	bestyrelsens	opfattelse,	at	Claus	skal	kunne	håndtere	sponsoraftaler,	både	
de	nuværende	og	nye.	Er	der	brug	for	konsulentbistand	skal	bestyrelsen	godkende	det.	
Fremadrettet	følges	der	op	på	hvert	bestyrelsesmøde,	idet	det	er	nødvendigt	med	skarp	
fokus	på	vores	omkostninger.	
	
Efter	bestyrelsesmødet	er	der	mad	i	Guldsalen.	
	
Referat:	Majbritt	


